



# HEALTH TRANSFORMATION

## 健康蜕变

*The testimonials reflect the real-life experiences of individuals who used our products. However, individual results vary. The product reviews and testimonials in this booklet are not intended to make claims that our products are not intended to diagnose, treat, cure, or prevent any disease.*

这些产品评论纯属个人使用产品后的真实生活经历，但产品用后效果因人而异。  
本手册中的产品评论和推荐并非用于诊断、治疗、治愈或预防任何疾病。



Start taking proper care of your health today with the "BEYOND HEALTHY" regime, which provides essential nutrition for vital body systems because a healthy body means a better quality of life. We select only the finest quality nutrients and the most reliable, cutting-edge technology to guarantee that consumers get the full benefits from our supplements.

秉持着“超越健康”的健康理念开始维持您的日常健康，并提供身体系统所需的营养，因为健康的体魄意味着更好的生活品质。我们只采用最优质的营养素和最可靠、最尖端的科技，以确保消费者从我们的补充剂中获得健康益处。

	<p>BEST DAILY HEALTH CHOICE FOR WORKING MUM</p> <p>在职妈妈的最佳健康首选</p>		<p>PRESERVE YOUR HEALTH WHILE CHASING SUCCESS</p> <p>在追求成功的同时保持健康</p>
<p>HEALTHY LIVING IN YOUR GOLDEN AGE</p> <p>健康乐龄生活</p>		<p>GOOD NUTRITION, GOOD QUALITY OF LIFE</p> <p>良好的营养，良好的生活品质</p>	
	<p>PREVENTION IS BETTER THAN CURE</p> <p>预防胜于治疗</p>		<p>HEALTHY BODY, HEALTHY LIFE GOAL</p> <p>健康的身体，健康的生活目标</p>
<p>STAY YOUTHFUL AND HEALTHY</p> <p>保持年轻与健康体魄</p>		<p>DETERMINATION IS THE KEY FOR HEALTH AND WELL-BEING</p> <p>坚持是健康蜕变的关键</p>	
	<p>BE A ROLE MODEL FOR HEALTHY LIVING</p> <p>成为健康生活的模范</p>		<p>NOURISH YOUR LIFE SINCE YOUNG</p> <p>趁早‘滋养’您的人生</p>

超越健康

BEYOND HEALTHY

BEYOND HEALTHY



## NGOI MEI LAN, WORKING MUM 在职妈妈

As a mother, giving the best to my child is always my priority and I have to ensure that I'm healthy enough to take care of them. Although I commute to and fro between JB and Singapore everyday, I'm still able to take care of my own health and child's health by replenishing daily nutritional needs through Maqui Plus and Roxburghii Plus. I love the combination of the two Super-Antioxidant Drinks, because they taste great and rich in the powerful super-antioxidants. Now, my skin condition is getting better, brighter and more youthful, and I become more confident. Besides that, I felt that I can stay more focus at my work and don't feel lethargic after a long day of work.

作为妈妈，照顾好孩子就是我的首要任务，我要有强壮的体魄来完成我的任务。虽然我每天舟车劳顿往返新山和新加坡，但我仍然坚持通过Maqui Plus和Roxburghii Plus生命宝补充每一天的营养所需。我很喜欢这两种超级抗氧化饮料的搭配，因为它们的口感极好，同时富含最强大的抗氧化能力。现在，我的皮肤也变得更好、更亮丽与更年轻，而我也变得更自信。在补充每一天营养所需后，我即使忙碌工作一整天，我也不会感到疲惫，反而能更专注。

## JANE LOH, SHOP OWNER 店主

After taking beyonde™ products for 90 days, my relatives and friends found that I become younger and more energetic. These changes really surprised me. Thanks to beyonde™ products for helping my body to remove the accumulated harmful substances and restore damaged cells. Since I have beyonde™ products to maintain my health, now I can focus on building my career.

在90天持续服用beyonde™ 营养补充剂，亲朋好友们看见我都说我整个人变得更年轻，更有活力。这些改变着实让我惊喜不已。感谢beyonde™ 产品，帮助清除我体内累积的有害物质及修复细胞。我有beyonde™ 产品维护我的健康，让我能全心全意地投入我的事业。



## LEE AH MOY, HOUSEWIFE 家庭主妇

I am a long-term diabetes patient, who require insulin injections. I also suffered from glaucoma. These health conditions bother my daily life. I only started taking Maqui Plus in May 2018, and in just six months, I have seen improvements, especially my blood sugar levels have become more stable. I strongly believe that health maintenance must be consistent. I started taking Roxburghii Plus since it was launched. Thus far, I have been taking beyonde™ products for more than half a year, my health has improved, I can sleep better now, my eyesight is back to normal, and I can walk energetically at the age of 66. I'm very happy and confident with the products.

我是一位长期糖尿病患者，需要打胰岛素针来控制血糖水平，同时也有青光眼的问题。这些健康状况已对我的生活造成困扰。我在2018年5月才开始服用Maqui Plus，在短短的半年，我已经看到改善，尤其是我的血糖水平变得更加稳定了。因此我坚信保健是必须持续性的。至今，我已持续服用beyonde™ 产品超过半年了。我的健康症状改变了，我睡得更好、视力也恢复正常，66岁的我更健步如飞。

## PUAY CHIN LUANG, SHOP OWNER 店主

I'm in love with beyonde™ products! beyonde™ products not only improving the quality of life, it also improves my friends and relatives' health. My skin complexion looks brighter and younger now! I feel more energetic to take care of my business. The most important thing is that I feel happy when my friends and clients also regain their health through beyonde™ products. I hope everyone give beyonde™ products a try!

我非常喜欢beyonde™ 产品。因为beyonde™ 产品不仅可以改善我的生活品质，还可以改善我亲朋好友的健康状况。我的肤色现在变得年轻明亮！我可以更加精力充沛地照顾我的生意。最重要的是，当我的朋友和客户通过beyonde™ 产品摄取了足够的营养后，他们的健康状况得到改善时，我感到很高兴。希望每个人都有更多的机会了解beyonde™ 产品！



## YAP THAN LOY, FOOD STALL OWNER 经营饮食业

I am a diabetic patient and taking medicines regularly to control my blood sugar. Since May 2018, I started to have symptoms of jaundice, such as yellowish skin and eyes, decreased appetite, inability to stand long, and poor sleeping quality. At first, I only took Maqui Plus, and I already felt that my sleeping time has prolonged, and my health condition has improved. After that, I started to add on with Roxburghii Plus, I realised that the changes are even more significant. I believe that it happened because I have faith in the benefits of taking the product continuously. I am satisfied with my life now and appreciate my hard-won health. Lastly, prevention is better than cure, and health care is a lifelong process. Do not cry over the spilt milk and start taking care of your body now.

我本身是位糖尿病患者，需定期服用药物来控制。在2018年的五月开始发现黄疸病症状，皮肤及眼睛发黄，食欲下降、无法站立及睡眠品质不良。初期我服用Maqui Plus，就已经觉得睡眠时间拉长了，面对的健康状况也改善了；后来加入Roxburghii Plus，持续地服用到现在也半年多了，没想到效果更好。我想这一切都是因为我坚信持续地服用产品所带来的效果。我对现在的自己感觉满意，也珍惜得来不易的健康。记得，预防胜于治疗，保健是一辈子的事情，千万不要等到疾病发生了才来后悔。



## ESTHER LENG XIAO YI, HEALTH CARE PROFESSIONAL 保健专业人士

Since young, we dine out frequently, and having stressful study life and going to bed late. My parents encouraged us to consume health supplements to fulfill our daily nutrition needs. I got to know about Maqui Plus and its superb powerful antioxidants, I decided to give it a try. After one-month consumption, I found that my vision has improved. I truly recommend beyonde™ products to the others, because it is the fundamental nutrition needed by our body, especially for those who work under high-pressure environment, eating outside food, sleep late, drinking alcohol, or taking medicine for long period of time. Health is wealth, you can only live life to the fullest when you own a good health and strong body.

从小我们常外食、加上中学开始读书比较压力且迟睡，所以从小父母都让我们服用膳食补充剂。因此当我看见 Maqui Plus 拥有超高的抗氧化剂时，决定开始尝试这超级抗氧化果汁。当我持续服用一个月后，我发现我的双眼的视力指数变好了。我真心地推荐beyonde™ 产品，因为我觉得这是对我们身体最基础的保健，尤其是处在高压工作环境、常外食、迟睡、喝酒或长期服用药物的朋友们。没有健康的体魄，给予再多的财富我们也无法善用；没有健康的体魄，再大的理想和目标也无法完成！

## KHOR KIA NEE, SHOP OWNER 店主

I'm having a stressful life. As a result, I neglected my health. I have gastric problem, sensitive skin, and severe back pain. Besides that, my doctor told me that I have high risk for stroke. Therefore, I have been looking ways to improve my health and lifestyle. Within three months of taking beyonde™ products, my health has improved significantly. I don't have to take gastric medications anymore. and enjoy food that are less digestible too. In addition, sensitivity of my skin has subsided, and my neck pain is soothed. I hope to inspire my friends and relatives to enjoy happy lifestyle together.

由于长期的生活压力，我忽略了自己的健康，我有胃痛，皮肤敏感，还有严重的颈椎疼痛的问题。甚至医生曾告诉我，我有高中风机率。因此我一直在找寻着一个可以改善我的健康和生活方式。在服用beyonde™ 产品短短的三个月内，我的身体状况得到了明显的改善。我不用再吃胃痛药了，甚至我可以吃些比较不易消化的食物了。现在我的皮肤敏感与颈椎疼痛问题也减少了。因此，我希望身边的亲朋好友一起拥有健康幸福的生活方式。



## TEOH MAY KEW, SELF-EMPLOYED 自雇人士

I've been suffering from lethargy and bodyache for a long time. Not only that, I've put on weight over the years and having hair thinning problem. My skin is dark, dull, and having pigmentation too. After a while, these health problems started to refrain me from pursuing my dream. After taking beyonde™ products for one month, my friends observed a fairer and brighter skin tone in me. Apart from that, my sleep quality improved and I can sleep more easily. This helps to increase my stamina and improve my focus which allows me to do things actively. Now, my hair thinning problem has also improved, and the pigmentation on my skin has faded. I'm looking younger! When I extended my consumption of beyonde™ products for three months, I even noticed changes in my body size and feeling less exhaustion.

之前，我的身体是比较提不起精神、容易疲累及感到全身疼痛。本身体重也偏重需穿较大码的裤子，头发一天脱落很多。我的皮肤肤色较黑和暗淡，甚至还有暗斑。这些健康困扰已渐渐地阻碍实现我的人生目标。在服用beyonde™ 产品一个月后，身边的朋友发现我的肤色变白，更光泽了。我的睡眠质量也改善了，较容易入睡，体力也提升了，让我精力充沛地完成每一天的事物。现在，头发脱落问题也减少了，同时脸上的黑斑也减少了，让我看起来更年轻和亮丽。在持续服用三个月后，我感到很高兴因为我可以穿上小码的裤子，身体的疼痛也减轻了。

## SHIRLEY LAM, ENTREPRENEUR 创业家

I would like to achieve my health goal to stay young and healthy. After taking beyonde™ health supplements regularly, I have built up my stamina and feeling more refreshed. Now I can work out for more than an hour compared to thirty minutes previously. My friends also commented my skin tone is brighter and healthier now. I strongly believed that health maintenance begins from ourselves, and then share this health knowledge with friends around us, hope that everyone can maintain a healthy lifestyle with beyonde™ products continuously!

我想实现我的健康目标，那就是保持年轻与健康。通过持续服用beyonde™ 系列的膳食补充剂与搭配健康生活方式，我的免疫力和体力加强了。在这之前，每次运动仅可维持30分钟；在服用之后，每次运动可以超过一个小时。身边的朋友们也发现我的皮肤看起来更亮丽及更健康。因此我坚信想要维持健康体态，就先从我们自己开始，然后再分享这健康知识给周围的朋友，让大家一起持续维持健康的生活方式和beyonde™ 产品！



## TEO PENG HOCK, RETIRED TEACHER 退休老师

By continuously taking beyonde™ products, I can enjoy my retirement life more energetically and happily. During my retirement life, I still insist to take good care of my health by taking beyonde™ products to maintain the nutrients lost with age. Health care is not a temporary task in our life, instead it needs to be lifetime task and we should start early to take good care of our health.

通过持续地服用beyonde™ 产品，我可以更精力充沛与充实地享受我的退休生活。在退休生活中，我依然坚持摄取beyonde™ 产品以维持随着年龄所流失的营养。保健不是短暂性的，而是需要通过持久并趁早开始照顾我们的健康。